

Please support Terry McAuliffe's election for Governor of Virginia.

Thanks

Lao Wen

Kebin my friend,

Terry McAuliffe has been a good friend of mine for many years and he is now running for Governor of the state of Virginia. He is the former chairman of the Democratic party in the US and the chairman of President Clinton's election committee. Terry has worked hard to create jobs and improve the overall quality of life for his people, and has paid special attention to the Asian community. In the past few decades, he has been supporting people of Asian descent to go into politics. When he was the chairman of the Democratic party, he promoted Gary Locke and successfully helped him to become Governor of Washington state. Terry is a friend of ours Chinese Americans'. I hope you and your friends can support him to become Governor of Virginia. Below is the link for donation to his campaign. One person just has to donate 5 dollars. It is the number of Chinese people who support him that matters. We hope to get over 1000 supporters by midnight tonight and I am 102 people short. Please get your friends to go online and support Terry tonight.

Wish you Happy New Year!

Xiaolin

Please support 泰瑞·马可利夫竞选弗吉尼亚州长.

Thanks  
Lao Wen

----- Forwarded Message -----

From: Charles Wang <charlie\_wang@wmgt.com>  
To: "Kebin Wen (kebin\_wen@yahoo.com)" <kebin\_wen@yahoo.com>  
Sent: Monday, December 31, 2012 12:35 PM  
Subject: FW: Counting down

克斌兄,

我多年好友泰瑞·马可利夫正在竞选弗吉尼亚州长。他是美国民主党前主席和克林顿总统竞选委员会主席，一直致力于创造就业和提升居民生活质量。他对亚裔一直非常关心，在过去几十年来他长期支持鼓励亚裔从政，在他担任民主党主席期间，提拔和帮助了骆家辉等华裔成功竞选华盛顿州州长。泰瑞是我们美国华裔的朋友，希望你和你的朋友们能支持他当选弗吉尼亚州州长。下面是他的一个捐款链接，每人捐款只需5美元，重在我们华裔对他的支持人数，我们希望在今天午夜前发动1000名支持者，现在还差102名，希望你能发动朋友们在今晚之前上网支持泰瑞。

顺致新年快乐！

晓麟